
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 2. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 6
Vil ministeren redegøre for, hvilke markedsmæssige kendetegn der er ved botilbudslig-
nende tilbud, hvor enhedsudgifterne er steget med 16 pct. ifølge Tranæs-rapporten »An-
befalinger til en bæredygtig faglig og økonomisk udvikling på socialområdet« fra foråret 
2024 og så de midlertidige og længerevarende botilbud, hvor enhedsudgifterne falder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Daugaard (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på katrine.daugaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand
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